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Wakulla Springs, in the Florida panhandle, is the deepest submerged freshwater cave
system in the world. “Wakulla Springs” is a novella by Andy Duncan and Ellen
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Klages, which we hope will surprise and delight you as much as it surprised and
delighted us.

This novella was acquired and edited for Tor.com by senior editor Patrick Nielsen
Hayden.

Wakulla Springs. A strange and unknown world, this secret treasure lies hidden in the
jungle of northern Florida. In its unfathomable depths, a variety of curious creatures
have left a record of their coming, of their struggle to survive, and of their eventual end.
Twenty-five thousand years after they disappeared from the face of the Earth, the
bones of prehistoric mastodons, giant armadillos, and other primeval monsters have
been found beneath the seemingly placid surface of the lagoon. The visitor to this
magical place enters a timeless world of mystery.
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评论

通过三代人的经历反映美国黑人地位的变化：被侮辱与损害的祖母，被轻视与鼓励的游
泳小能手，自立的第三代。除了讲话的大猩猩和结尾外，基本没有奇幻元素。写得细腻
，但不够好看，或许是主题先行的关系吧

-----------------------------
2015.02《科幻世界译文》中长篇。严格来讲，这不是一部传统意义上的幻想小说。但
是，它又充分展现了作为人类幻想而言，我们真正的需求。通过三代人对待瓦库拉泉的
感情，从而展现的种族、自然之美。“见微知著”，经典可见一斑。

-----------------------------
好看

-----------------------------
瓦库拉泉 2015.02
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2015-4
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书评

一篇基本没有科幻、奇幻内容的文章，却被刊登于
科幻/奇幻杂志上，且不论你正文写得多么好，读者买一本奇幻杂志的目的是什么？
编辑在文后还堂而皇之的写了一大段话，大意就是专家说这是奇幻这就是奇幻，专家是
不会看走眼的。 请问编辑和专家： 长120分钟的电影在最后出现个鬼...  
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